
   Ένωση Επαγγελματοβιοτεχνών 

Έμπορων Ραφήνας 

18/10/17 

Αρ. Πρωτ.: 51                        

Email: eeberafpik@gmail.com  

Fax: 22940 25354  

 

Προς : ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΝΑΥΤΙΛΙΑΣ & ΝΗΣΙΩΤΙΚΗΣ ΠΟΛΙΤΙΚΗΣ 

 

Υπ’όψιν  

- Γενικού Γραμματέα κου ΘΕΟΤΟΚΑ Ι. 

email : gg.yna@yen.gr 

- Διευθυντή Θαλασσίων Συγκοινωνιών 

Πλοιάρχου Λ/Σ κου ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗ Ι. 

email : dths@hcg.gr 

 

Kοιν : 

 - Κεντρικό Λιμεναρχείο Ραφήνας 

email : rafina@hcg.gr 

- Οργανισμός Λιμένος Ραφήνας Α.Ε. 

email : grammateia@rafinaport.gr 

- ΔΗΜΟΣ ΡΑΦΗΝΑΣ- ΠΙΚΕΡΜΙΟΥ 

email : grafeio-dimarxou@0164.syzefxis.gov.gr 

 

ΘΕΜΑ: Ενημέρωση αποφάσεων για δρομολόγηση πλοίων από το λιμένα Ραφήνας του 

Συμβουλίου Ακτοπλοϊκών Συγκοινωνιών. 

 

Αξιότιμε κύριε Υπουργέ, 

Αξιότιμο Συμβούλιο Ακτοπλοϊκών Συγκοινωνιών σε συνέχεια του έγγραφου μας που 

σας είχαμε επιδώσει στις 1/8/17 (31/7/17 με αριθμό πρωτοκόλλου 45) και μετά το πέρας 

τις καλοκαιρινής περιόδου και τα προβλήματα που δημιούργησε η ακτοπλοΐα στον 

εμπορικό κόσμο το Δήμου μας και παρά τις προσπάθειες του κεντρικού λιμεναρχείου 

Ραφήνας και της αστυνομίας, θέλουμε να εκφράσουμε την έντονη δυσαρέσκεια της  
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του Δήμου μας για τον αριθμό των πλοίων που χρησιμοποιούν το  λιμάνι της πόλης αλλά 

και την συχνότητα τον δρομολογίων, αφίξεων  και αναχωρήσεων σε αυτό. 

Είναι  πραγματικότητα  ότι τα τελευταία χρόνια στο Λιμάνι της Ραφήνας  υπάρχει 

αύξηση τις  επιβατικής κίνησης και αύξηση των ακτοπλοϊκών γραμμών χωρίς όμως μελέτη ή 

σχεδιασμό  για το πώς η Πόλη και οι δρόμοι της μπορούν να αντέξουν τη συνεχώς 

αυξανομένη ροή οχημάτων. 

 Υπενθυμίζουμε ότι η Ραφήνα είναι ένας παραθαλάσσιος Δήμος (το καλοκαίρι 

σχεδόν διπλασιάζεται ο πληθυσμός λόγο εξοχικών κατοικιών) χωρίς υποδομές, , χώρους 

στάθμευσης, ΜΜΜ και σύγχρονες λεωφόρους . Αποτέλεσμα η αγορά της και το εμπορικό 

της κέντρο για πολλές ώρες να στερούνται  επισκεψιμότητας  λόγο κυκλοφοριακής κίνησης. 

Οι αποφάσεις του ΣΑΣ το 2017 εξέτασαν  μονομερώς τα συμφέροντα και τη 

δρομολόγηση και νέων πλοίων στις γραμμές από και προς το λιμάνι της Ραφήνας, με 

αποτέλεσμα οι αποφάσεις αυτές να είναι σε βάρος των συμφερόντων  των κατοίκων και 

των επαγγελματιών του Δήμου Ραφήνας-Πικερμίου. 

Οι αποφάσεις αυτές όπως και η σκέψη για νέα δρομολόγια έχουν ξεσηκώσει 

θύελλα αντιδράσεων από τους επαγγελματίες της Ραφήνας με άμεσο αποδέκτη την Ένωση 

μας. 

Τέλος με την επιστολή μας αυτή παρακαλούμε, όπως στο μέλλον όταν υπάρχει 

αποφαντικό δρομολόγησης πλοίων στο Λιμάνι της Ραφήνας να αξιολογείται πιο προσεκτικά  

και να λαμβάνονται υπόψη και οι τοπικές ιδιαιτερότητες ώστε  οι κάτοικοι του Δήμου να 

μην αισθάνονται φυλακισμένοι στην Πόλη τους ,να μην εγκλωβίζονται οι επαγγελματίες  σε  

μία αγορά που προσπαθεί να επιβιώσει,  αλλά και οι ταξιδευτές να μην ταλαιπωρούνται 

ώρες ολόκληρες για να έρθουν ή  να φύγουν από το λιμάνι. 

Συγκεκριμένα ζητάμε: 

 Οι Αναχωρήσεις πλοίων από το λιμάνι Ραφήνας να έχουν χρονική απόσταση 

τουλάχιστον 20 λεπτά της ώρας 

 ΟΙ Αφίξεις πλοίων στο λιμάνι της Ραφήνας να έχουν χρονική απόσταση τουλάχιστον 

30 λεπτά της ώρας. 

 Ο αριθμός των πλοίων που θα δρομολογηθούν από το λιμάνι τις Ραφήνας να είναι 

σε συνάρτηση με τις υποδομές του Δήμου πχ χώροι στάθμευσης , δρόμοι 

κυκλοφορίας, εμπορικό κέντρο, λουόμενοι  στις παράλιες του δήμου κτλ 

 Να τηρούνται προβλεπόμενες ταχύτητες πλοίων λόγο παραλιών 

 Να τηρούνται προβλεπόμενα Καυσαέρια και θόρυβος μηχανών εντός λιμένα. 

Σας  ευχαριστούμε εκ τον πρότερων. 

 

    Ο Πρόεδρος         Η Γραμματέας  

 

Μαυρολέων Σπύρος                                                                                           Κοταρίδου Σοφία 

  Τηλ. 6932833660                                                                                                Τηλ. 6932192898 


